

Title (en)

KINETIC ADVERTISING BOARD.

Title (de)

KINETISCHE REKLAMETAfel.

Title (fr)

PANNEAU PUBLICITAIRE CINETIQUE.

Publication

EP 0149635 A1 19850731 (EN)

Application

EP 84902587 A 19840628

Priority

FI 832351 A 19830628

Abstract (en)

[origin: WO8500237A1] The available advertising boards are not capable of creating an impression of continuous movement as a viewer moves relative to an advertising board. The advertising board consists of a surface (1), which corresponds inversely to the shape of a subject to be presented, as well as of a picture (2) placed on the surface. According to the invention, the surface only conforms to the shape of a subject roughly and is arranged in a manner that areas of the surface produce at least one inwardly extending recess or nook and in a manner that the essentially prominent parts of a subject positioned in the nook shall not be covered by other parts of said board, and that the lines of an advertising board corresponding to the parallel lines of a subject are arranged so that their intersection points (10) lie in front of the advertising board at a desired distance therefrom.

Abstract (fr)

Les panneaux publicitaires actuels sont incapables de créer une impression de mouvement continu lorsqu'un observateur se déplace par rapport à un panneau publicitaire. Le panneau publicitaire ci-décris consiste en une surface (1) correspondant inversement à la forme d'un sujet à présenter, ainsi qu'une image (2) placée sur la surface. Selon l'invention, la surface ne se conforme que grossièrement à la forme d'un sujet et est disposée de sorte que des zones de la surface produisent au moins un évidement ou renforcement s'étendant vers l'intérieur et de telle sorte que les parties proéminentes d'un sujet positionné dans le renforcement ne soient pas recouvertes par d'autres parties de ce panneau, et que les lignes d'un panneau publicitaire correspondant aux lignes parallèles d'un sujet soient disposées pour que leurs points d'intersection (10) se trouvent au devant du panneau publicitaire à une distance désirée de celui-ci.

IPC 1-7

G09F 19/14

IPC 8 full level

G02B 27/06 (2006.01); **G09F 19/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 19/14 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500237A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8500237 A1 19850117; DE 3468763 D1 19880218; EP 0149635 A1 19850731; EP 0149635 B1 19880113; FI 832351 A0 19830628;
JP S60501722 A 19851011

DOCDB simple family (application)

FI 8400047 W 19840628; DE 3468763 T 19840628; EP 84902587 A 19840628; FI 832351 A 19830628; JP 50259284 A 19840628